

<b>Type møte</b>	Styremøte
<b>Sted, dato</b>	Turlagskontoret, 26.02.24
<b>Til stede</b>	Arnulf, Kjersti, Pål, Monica, Morten, Arild og Lin.
<b>Forfall</b>	André og Lene
<b>Referent</b>	Lin

SAKSNR	SAK
12/24	<p><b>Dagsorden og godkjenning av referat fra forrige møter</b>  <b>Vedtak:</b> Dagsorden godkjennes. Referat og forkortet referat fra styremøte 22.01.23 godkjennes.</p>
13/24	<p><b>Referatsaker – oppfølging av tidligere saker/drøftinger</b>  <u>Hyttetilsynsmøte 27. januar 2024 på Quality Saga hotell</u>            Konstruktivt møte. Mål om at alle tilsyn tar i bruk Famacweb i 2024.  <u>Årsmøte i Nord-Troms Turlag 7. februar 2024, Halti Storslett</u>            Arnulf: Høy aktivitet og god stemning. Leder Bodil takket av etter 5 år. Ny styreleder er Lene Ottesen.  <u>Årsmøte Senja Turlag 8. februar, Senjastua</u>            Pål: Høy aktivitet i BT og seniorgruppa. Roger Konradsen fortsatt leder.  <u>Årsmøte Balsfjord og Omegn Turlag, 28. februar 2024, Storsteinnes</u>            Morten deltar. <u>FSG-årsmøte 21. mars:</u> Monica deltar.  <u>Årsmøte DNT ung (13-25 år)</u>            Arild: Styret gjenvalgt. Prøver å få med yngre ungdom, - midler til aktiviteter forbeholdt denne aldersgruppen. To i styret over 25 år.  <b>Vedtak:</b> Styret tar sakene til orientering.</p>
14/24	<p><b>Orienteringssaker</b>  <u>Årsmøte i FNF 10.04.24 og kandidater til styret</u>            Ivar Sæther er foreslått til styret i FNF.  <u>Nordkalottleden på Facebook, diskusjon om bruk av DNT-nøkkel mm.</u>  <a href="https://www.facebook.com/groups/654147751754922">https://www.facebook.com/groups/654147751754922</a>  <u>Årlig samarbeidsmøte med Statskog og Fjellstyresambandet i mars</u>            Lin melder innspill til DNT sentralt, bl.a. bruer.  <u>Medlemstall per 1. februar 2024</u>            Tallet er 5207, opp 1,4 % sammenlignet med samme tid i 2023.  <b>Vedtak:</b> Styret tar sakene til orientering.</p>
15/24	<p><b>Årsmøte for 2023</b>  <u>Gjennomgang årsmelding</u>            Årsmelding korrekturleses på styremøtet 4. mars.  <u>Hyttestatistikk til DNT og egen bruk</u>            Saken utsettes til styremøte etter årsmøtet.  <u>Vedlikeholdsbudsjett hytter</u>            Ut av årsmeldingen. Tildelinger må kunne utnytte vintertransporten.  <u>Oppfølging ny kandidat til valgkomiteen</u>            Flere forespørres.  <u>Oppfølging dirigent til årsmøtet</u>            Christine Smith-Simonsen har sagt ja, reserve Alf Iver Kinge forespørres.  <u>Oppfølging hedersutnevnelser og forslag fra styret</u>            Tekst lages om Jan Odd Norø. Styret har ingen andre saker til årsmøtet.</p>

	<p><u>Innsendt sak fra medlem – flagg på hyttetunene</u> Styret fastholder sitt tidligere vedtak. Morten innleder på årsmøtet. <u>Vedtektsendringer og modellvedtekter</u> Mottatt for sent fra DNT. Saken utsettes. <b><u>Vedtak:</u></b> <i>Styret tar sakene til orientering.</i></p>
16/24	<p><b>Merkeutvalget</b> Info om stifadderordning på hyttetilsynsmøtet, nettside og sosiale medier rundt påske. Fysisk infomøte + Teams for stifaddere før mai. <b><u>Vedtak:</u></b> <i>Styret tar saken til orientering.</i></p>
17/24	<p><b>Turledere</b> <u>Status turlederkvelder</u> Fast månedlig møte. Populært. Bruk av trygg.no på neste turlederkveld. <u>Status turledersamling Uløya</u> 25 påmeldte. Instruktører fra Røde Kors, luftambulansen og TT. <b><u>Vedtak:</u></b> <i>Styret tar saken til orientering.</i></p>
18/24	<p><b>Hytteutvalget</b> <u>Møte i HU 05.02.24</u> Eli går ut av HU i sommer, nye kandidater må fremskaffes. <u>Status Trollvassbu</u> Avventer svar fra statsforvalter. Planlegges markering på hytta i høst. <u>Status ved- og transport hytter</u> Lin orienterte. <u>Forslag om kodelås på bynære hytter</u> Til videre diskusjon. <u>Status branntilsyn hytter</u> TT har rentbrennende ovner på samtlige hytter. <u>Status Karibu</u> Bygging av anneks starter neste uke. Morten lager fremdriftsplan og dugnader annonseres på nett/FB. <u>Status Nonsbu</u> Prosjektleder sliter med å få kontakt med ledelsen i reinbeitedistriktet. <u>Forslag om badstuer på Rosta og Gaskas</u> Styret prioriterer ikke badstuer pt. HU følger opp isolering av badstu på Jægervasshytta. <u>Status hundehus: Fengselet, XL-bygg, vintertransport</u> 12 stk. er ferdig. Flest mulig hus ut med pågående vintertransport. <u>Status Litlestraumen</u> Byggekomiteen jobber videre. Såle til gapahuker støpes i sommer/høst. Arild utarbeider forslag til fornyet avtale om hogst på eiendommen <b><u>Vedtak:</u></b> <i>Styret tar sakene til orientering.</i> <u>Fjellvåkenredaksjonen</u> <b><u>Vedtak:</u></b> <i>Medlemmer av Fjellvåkenkomiteen gis gratis overnatting på TTs hytter, tilsvarende avtale for styret, hytte- og merkeutvalget.</i> <u>Avtale containerleie og håndtering av gassflasker; Kristian Karlsen</u> <b><u>Vedtak:</u></b> <i>Styret leier container i Tromsdalen av K Karlsen for lagring av utstyr til fastlands-hyttene. Han sørger for oppfylling av gassflasker.</i></p>
19/24	<p><b>Søknad om støtte – lokallagsmedlem</b> <b><u>Vedtak:</u></b> <i>Støtte om dekning av reiseutgifter for skredvarslingskurs avslås da alle skredinstruktører i TT har dekket sine egne kursutgifter.</i></p>

20/24	<b>Eventuelt</b> <u>Restart</u> Framdrift og oppstart trening i rute. Kjersti m/liten gruppe utarbeider aktivitetsplan til vår 25.
-------	--

**Neste møte: 4. mars 2024 (Korrekturlesing årsberetning).**